

Strategic planning

2023-2026



Community Health Centre

Mission:

To provide quality health and social services that nurture the growth and well-being of our diverse community.

Vision:

An inclusive, healthy, and thriving community for all.

Our clients:

Individuals and families of our diverse community who require health and social services.

Values:

INCLUSION

Create safe and equitable community-centred approaches that celebrate diversity.

COLLABORATION

Promote the sharing of ideas, resources, and best practices through continuous engagement with our partners, our community, and staff.

RESPECT

Foster an empathetic and caring environment that promotes well-being and allows individuals to feel heard, recognized, welcomed, and empowered.

EXCELLENCE

Deliver responsive, high-quality, person-centred programming focused on continuous learning, innovation, and expertise.

Strategic directions:

1

Our capacity

- With strong financial and human capacity, Carlington CHC has a high-performing team dedicated to the well-being of its community.

2

Our influence

- Carlington CHC is a leader in the community health and social service sectors whose advocacy has a positive impact for residents.

3

Our impact

- Proactive and responsive, Carlington CHC embraces collaboration to enhance the health and social well-being of the individuals and community it serves.



Centre de Santé
Communautaire

Mission:

Fournir des soins de santé et de service sociaux de qualité qui favorisent la croissance et le bien-être de notre communauté diversifiée.

Vision:

Une communauté en bonne santé, prospère et inclusive pour tous.

Nos Clients:

Les individus et les familles de notre diverse communauté qui ont besoin des services sociaux et de santé.

Valeurs:

INCLUSION

Créer des approches sécuritaires et équitables centrées sur la communauté, et qui célèbrent la diversité.

COLLABORATION

Encourager le partage d'idées, de ressources et de bonnes pratiques par le biais d'un engagement continu avec nos partenaires, notre communauté et notre personnel.

RESPECT

Favoriser un environnement empathique et bienveillant qui soutient le bien-être et permet aux individus de se sentir écoutés, reconnus, accueillis et habilités.

EXCELLENCE

Fournir des programmes adaptés, de haute qualité, axés sur la personne, l'apprentissage continu, l'innovation et l'expertise.

Directions stratégiques

1

Notre capacité

- Avec une forte capacité financière et humaine, le CSC de Carlington dispose d'une équipe performante dévouée au bien-être de sa communauté.

2

Notre influence

- Leader dans le secteur de la santé communautaire et des services sociaux, le CSC de Carlington a un impact positif sur la défense des intérêts des résidents.

3

Notre impact

- Proactif et à l'écoute, le CSC de Carlington favorise la collaboration pour améliorer la santé et le bien-être social des individus et de la communauté qu'il dessert.